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دنیای اقتصاد - در تجربه کشورها شامل ایتالیا،  •
آمریکا، ژاپن و کره  جنوبی می توان دید که شرط 
موفقیت اقدامات بهداشتی، شامل قرنطینه و منع 
مسافرت و تعطیلی فعالیت های اقتصادی باید همراه 
با یک بسته پرقدرت مالی و حمایتی اقتصادی باشد. 
اقدامات نباید قطره ای باشد، بلکه باید همه جانبه 
و به  صورت فوری و منسجم انجام بگیرد. تجربه این 
مدت در دنیا نشان می دهد بدون این بسته حمایتی 
اقتصادی نمی توان و نباید از مردم خواست یا آن ها را 

مجبور به قرنطینه یا سایر اقدامات کرد.
 ایران - علی ربیعی سخنگوی دولت در سرمقاله  •

روزنــامــه ایــران با عنوان در ایــن وانفسا روحانی 
کجاست؟ نوشت:  درخواست های زیادی در روز های 
اخیر مطرح شده که ریاست ستاد ملی مقابله با کرونا 
ارتقا یابد، در محاوره ای چند دقیقه ای که با دکتر 
نمکی دوست صادق و دلسوز داشتیم او هم   احساس 
می کرد به تصمیماتی در سطوح بالاتر نیاز است. 
قرار ما بر این شد که ستاد ملی در چند سطح به کار 
خود ادامه دهد. در   یک سطح وزیر بهداشت که از 
ابتدای شیوع کرونا به خانه خود نرفته و با تیمش در 
حالت قرارگاهی ستاد را مدیریت می کند،   ریاست 
ستاد را برعهده دارد که با شرکت چند وزیر و معاون 
وزیر جلسات را دنبال کنیم. هفته ای یک روز هم 
در سطح عالی در   جلسه ای با حضور مسئولان تراز 
اول قوا و رئیس ستاد کل نیرو های مسلح مباحث 
مرور و بعضی تصمیمات که نیاز به اقدامات   خارج از 
اختیارات متعارف دارد تصمیم گیری شود. سؤال 
این است: آیا آقای ترامپ هر   روز در رسانه ها برای 

کرونا جلسه می گذارد؟«
مردم سالاری -  با نگاهی به آمار تجمعی می توان  •

حدس زد كه بارش ها در سال آبی جاری احتمالا 
از سال آبی ماقبل بیشتر باشد. ولی همان طور كه 
گفته شد، مسئله ما همچنان متمركز بودن و پراكنده 
بودن این میزان بارش و وجود خاك سطحی است 
كه به دلیل خشكسالی های دو دهه اخیر همچنان 
نفوذپذیری بسیار كمی دارند. این موضوع به وقوع 
سیلاب می انجامد. توجه كنیم كه تا پنج روز اول نوروز 
99، پیش بینی بارندگی به صورت تجمعی تا حدود 
250 میلی متر برای نواحی جنوب استان لرستان 
از استان های  و شمال خوزستان و بخش هایی 

كهگیلویه و بویراحمد ارائه شده است.

مظفری  • غلامحسین   : نوشت  نیوز  جهان 
مدیرعامل منطقه آزاد کیش در صفحه شخصی 
خود، شایعه حضور رئیس جمهور در روز های اخیر 
در جزیره کیش راتکذیب کرد و نوشت: همه ارکان 
نظام برای امید و آگاهی جامعه و تقویت روح مردم 
صبور درمقابله با بحران کرونا متحد و بسیج هستند. 
درشرایط فعلی، تولید و پخش شایعات نه تنها کمکی 
به رفع مشکل نمی کند بلکه خسارت زیان باری 
به همراه خواهد داشت. حمید رسایی در صفحه 
شخصی اش مدعی حضور رئیس جمهور در جزیره 

کیش شده بود.
سایت 598 نوشت : »حسام الدین آشنا« در  •

حساب توئیتری خود نوشت: هم اکنون مهم ترین 
اولویت کشور مدیریت مدبرانه مواجهه با کروناست.
رئیس مرکز تحقیقات استراتژیک ریاست جمهوری 
یادآورشد: تا آن جا که من می دانم هر سه قوه تمام 
اهتمام، امکانات و تجهیزات خود را در این راه به 
خدمت گرفته اند. مشکل این است که برخی معاونان 
صدا و سیما در جلسات اطلاع رسانی کرونا رسما 

اعلام کردند مسئولیتی نمی پذیرند.
ناصر ایمانی فعال سیاسی  • تابناک نوشت : 

اصولگرا در پاسخ به این پرسش که آیا انفعال دولت 
به نبود احساس نیاز رئیس جمهور به آرای عمومی 
در دوره دوم مربوط می شود یا خیر، گفت: »من 
تصور می کنم اصلا از سال 92 که آقای روحانی بر 
کرسی ریاست جمهوری تکیه زد، برای خود صرفا 
یک وظیفه متصور بود و آن برجام بود. او در دوران 
ریاست جمهوری اش هیچ هدف دیگری به جز به 
سرانجام رساندن برجام برای خود تعریف نکرده 
بود. وقتی برجام متولد شد و سر زا از دنیا رفت، آقای 
روحانی آن قدر ناامید شد که خود را از انجام عموم 
کار ها کنار کشید. حسن روحانی فقط رئیس جمهور 
برجام بود و به جز آن رئیس جمهور هیچ امر دیگری 

نبود.
 خبرآنلاین نوشت :  مارک ویلموتس سرمربی  •

ــران کاسبی خوبی کــرد. او و  سابق تیم ملی از ای
دستیارانش دو میلیون یورو بابت هفت ماه قرارداد 
اما تنها یک ماه حضور در ایران دریافت کردند اما به 
تازگی خبری در این باره منتشر شده که جالب است. 
ویلموتس در زمانی که در ترکیه یوروهای ایران را می 
گرفت، این قدر ذوق زده بود که از مسئولان ایرانی 
خواست پول ها را از کوله پشتی خارج کنند. او وقتی 
پول ها را دید طوری ذوق زده شد که با آن ها عکس 
سلفی گرفت و برای همسرش فرستاد! این اتفاق 
در یکی از بانک های ترکیه رخ داد و بعد از آن پول از 

طریق این بانک به حساب او در بوردو منتقل شد.

بیش از 10 روز از تعطیلی جلسات علنی مجلس گذشته و 
حالا سخنگوی هیئت رئیسه مجلس از برگزاری جلسات 
مجلس شورای اسلامی به صورت مجازی خبر می دهد. 
به گزارش فارس و ایرنا، اسدا... عباسی درباره برگزاری 
نشست های مجلس به صورت مجازی گفت:»تمهیدات 
لازم برای جلسات علنی مجلس به صورت دیجیتالی و دو 
جانبه اندیشیده شده و اقدامات لازم در این زمینه صورت 
گرفته است. بخش فناوری اطلاعات مجلس با همکاری 
وزارت ارتباطات زمینه های نرم افزاری و سخت افزاری 
این موضوع را فراهم کرده اند و مجلس آمادگی دارد تا 
در صورت رفع نشدن مشکلات موجود درزمینه بیماری 
کرونا جلسات خود را به صورت دیجیتالی برگزار کند.« 
وی افزود: این موضوع در هیئت رئیسه بررسی  و در نهایت 
مقرر شد که اگر بحران کرونا ادامه داشته باشد و ستاد 
مبارزه با کرونا همچنان برگزاری جلسات صحن را منع 
کند، از امکان فناوری دیجیتالی و دوسویه به عنوان یک 
راه حل استفاده شود؛ البته امیدواریم که این بیماری 
هر چه زودتر از کشور رخت بر  بندد و  مجلس نیز مثل 
دیگر دستگاه ها به روال عادی خود برگردد«. عباسی 
درباره نحوه پیاده سازی و انجام این طرح گفت:» روند 
کار به این شکل است که هر یک از نمایندگان در تبلت 
یا سیستم خود، تمام اعضای هیئت رئیسه و نماینده ای 
را که سخنرانی می کند مشاهده می کنند و در زمینه 
ارائه درخواست برای صحبت درباره پیشنهادهایشان یا 
تذکر و اخطار، در این نرم افزار پیش بینی های لازم شده و 

نمایندگان می توانند همانند جلسات علنی که در صحن 
برگزار می شود تذکرات و پیشنهادهای خود را بدهند.« 
سخنگوی هیئت رئیسه مجلس اظهارکرد: در همین 
زمینه سیم کارتی در اختیار هر یک از نمایندگان قرار 
می گیرد تا از طریق آن بتوانند در جلسه علنی مجلس 
که به صورت دیجیتالی برگزار می شود شرکت کنند و 
تاکنون این امکان در اختیار 230 نفر از نمایندگان قرار 
گرفته و ظرف یکی دو روز آینده در اختیار دیگر نمایندگان 
قرار خواهد گرفت.  وی البته در ادامه از اجرایی نشدن 
این طرح تا پایان سال سخن گفت: »البته جلسات علنی 
مجلس به صورت دیجیتالی تا قبل از شروع سال جدید 
برگزار نخواهد شد و برگزاری جلسات به بعد از نوروز 
موکول شده است و ما پیش از آغاز سال جدید و هفته 

جاری جلسه ای نخواهیم داشت.«

مگر خون نمایندگان رنگین تر از مردم است؟	 
پیشتر کواکبیان عضو فراکسیون امید مجلس، با انتقاد 
از تعطیلی مجلس و این که تفاوتی بین نمایندگان وسایر 
مردم وجود ندارد، در حساب توئیتری خود نوشت:» بارها 
گفته ام تعطیلی مجلس در اوضاع کرونایی به نفع کشور 
نیست؛ زیرا کارگران و کارمندان می گویند چرا ما باید کار 
کنیم اما جلسات علنی در اسفند تعطیل باشد!؟ دستور 
ستاد ملی مبارزه با کرونا نباید مانع کار مجلس از طریق 
دیگر راه حل ها باشد. مگر خون نمایندگان رنگین تر از 

خون مردم و مدافعان سلامت است!؟«

صحن علنی مجازی در سال نو 
با ادامه شیوع گسترده ویروس کرونا، نمایندگان این بار باید با تبلت و تلفن 

های همراه خود، تذکر و اخطار بدهند! 

 در پی ادعاهای ترامپ مبنی بر نقش ایران 
در حمله به پایگاه التاجی عراق، انجام شد 

احضار حافظ منافع آمریکا 
حافظ منافع آمریکا در ایران برای پاسخ به برخی ادعاهای واهی آمریکایی ها 
مبنی بر نقش ایران در حمله به پایگاه نظامی آمریکا درعراق به وزارت خارجه 
فراخوانده شد. پنج شنبه هفته گذشته پایگاه التاجی  درشمال بغداد که 
نیروهای نظامی آمریکا درآن مستقربودند هدف حمله راکتی قرار گرفت و 

دو آمریکایی و یک انگلیسی کشته شدند.
 اگر چه آمریکایی ها،  ایران را مستقیما مسئول این حمله معرفی نکردند 
اما با بیان این که یکی از گروهک های نظامی شیعی وابسته به ایــران، 
این اتفاق را رقم زده از نقش غیر مستقیم ایــران در حمله به این پایگاه 
سخن گفتند. ترامپ دربــاره حمله به التاجی و نقش ایــران در این حمله 
ــران ایــن حمله را انجام داده  بلکه  مدعی شــد: »تایید نشده اســت که ای
احتمالا یک گروه تحت حمایت آن )ایران(  این کار را انجام داده است« این 
سخنان ترامپ  با واکنش جمهوری اسلامی ایــران مواجه شد و موسوی 
سخنگوی وزارت خارجه کشورمان در پاسخ به ادعاهای ترامپ گفت:» 
ترامپ به جای اقدامات خطرناک و اتهام زنی های بی پایه، حضور و رفتار 
ــد.« وی افــزود:  نیروهایش را در منطقه مــورد بازنگری اساسی قــرار ده
» آمریکا نمی تواند عواقب حضور غیرقانونی خود در عراق و واکنش مردم آن 
کشور به ترور و کشتار فرماندهان و رزمندگان عراقی را با فرار به جلو برعهده 
دیگران بگذارد.«  این تنها واکنش جمهوری اسلامی به ادعاهای طرف 
آمریکایی نبود و سفیر سوئیس به عنوان حافظ منافع آمریکا در تهران به وزارت 
 خارجه فراخوانده شده است. سخنگوی وزارت خارجه در این باره گفت:
» به دنبال اظهارات بی اساس رئیس جمهور آمریکا مبنی بر مسئول دانستن 
جمهوری اسلامی ایران در حمله به پایگاه نیروهای ائتلاف در التاجی عراق  
سفیر سوئیس در تهران به عنوان حافظ منافع آمریکا، بعدازظهر روز جمعه 
23 اسفند 98 از سوی مدیرکل آمریکا وزارت امور خارجه به محل این 
وزارت  فراخوانده و مراتب اعتراض شدید کشورمان به این اظهارات به وی 
ابلاغ شد.« پیشتر علی شمخانی دبیر شورای عالی امنیت ملی کشورمان به 
طور تلویحی خود آمریکایی ها را مسبب حمله به پایگاه نظامیان این کشور در 

عراق معرفی کرده بود. 

ضمن تشریح فرایند استیذان از رهبر انقلاب درباره لایحه بودجه 99 و با انتقاد از نمایندگان مجلس 

کدخدایی: نباید کم کاری ها را با حکم حکومتی جبران کنیم 
سه شنبه 13 اسفند خبری در رسانه ها منتشر 
شــد کــه در آن اعـــلام شــد بــا حکم حکومتی 
رهبر انقلاب، قانون بودجه  سال 99 پس از 
تصویب در کمیسیون تلفیق مجلس شورای 
اسلامی و بدون تصویب در صحن به شورای 
ــاره عباسعلی  نگهبان ارســـال شــد. درایـــن ب
کدخدایی، عضو حقوقدان و سخنگوی شورای 
اطلاع رسانی  پایگاه  با  درگفت وگو  نگهبان 
KHAMENEI.IR علت این اتفاق را امکان پذیر 
نبودن برگزاری جلسات مجلس به دلیل شیوع 
کرونا و تأخیر مجلس در انجام وظایفش دانسته 
و ریشه قانونی این مسئله را بر اساس قانون 
اساسی تبیین کرده است که بخش هایی از این 

گفت و گو را در ادامه می خوانید:
* رئیس مجلس مدتی قبل از شورای نگهبان 
مشورت خواست که آیا مجلس می تواند لایحه  
بودجه را به صــورت اصل 85 قانون اساسی 
ــال کند. اصــل 85 می گوید که مجلس  ارس
می تواند اختیار تصویب برخی مصوبات را به 
صورت آزمایشی به کمیسیون ها محول کند و 
کمیسیون، مصوبه را به جای مجلس تصویب 
کند و به صورت آزمایشی برای مدتی که مجلس 
ــال کند. ما ایــن نمونه را  تعیین می کند ارس
هم قبلا داشتیم. مثلًا قانون آیین دادرسی یا 
قانون مجازات را داشتیم که برای مدت یک یا 
چند سال به جای رسیدگی در صحن مجلس 
به کمیسیون ارجاع می شود. یعنی آن چه که 
اساس  بر  مجلس  تخصصی  کمیسیون های 
اصل 85 تصویب می کنند یک حالت آزمایشی 
و موقت دارد و برای دایمی شدن آن باید حتماً 

مجلس ورود کند و نظر بدهد.
* پس از درخواست رئیس مجلس، ما با برخی از 
اعضای شورای نگهبان صحبت کردیم. نظرات 
مختلفی وجود داشت. این سؤال مطرح بود که 
قانون بودجه که خودش یک ساله است، اگر 
ما بخواهیم بگوییم این قانون، دایمی است 
ــدت آزمــایــشــی اش چقدر مــی شــود؟ یعنی  م
مثلًا باید بگوییم که کمیسیون برای شش ماه 
تصویب می کند و شش ماه بعدش را دوبــاره 
مجلس ورود می کند؟ خب یک مقداری این 
ــت که برخی اعضا معتقد  ــود داش شبهه وج

بودند اصولًا قانون بودجه چون مدت یک ساله 
دارد خودش یک قانون موقت است. بنابراین 
نمی توانیم آن شکلی را که برای قوانین دایمی 
هست برای این هم در نظر بگیریم. این نظر را 
من به رئیس محترم مجلس منتقل کردم. منتها 
ــت. مشکل  مجلس دو مشکل دیگر هم داش
اول هم این ویــروس منحوسی بود که خیلی 
افراد را گرفتار کرده است. وزیر بهداشت طی 
مکاتباتی شدیدا منع کــرده بــود که مجلس 
جلسات علنی و غیرعلنی داشته باشد. علتش 
این بود که نمایندگان در طول مدت انتخابات 
با افراد زیادی ارتباط و مواجهه داشته اند و حتی 
می توانند ناقل این ویروس باشند. ضمن این که 
چون در این دوره  انتخابات هم حدود بیش از 
50 نفر از نمایندگان فعلی برای مجلس یازدهم 
انتخاب شدند من حدسم این بود که انگیزه  
نمایندگان محترم هم کم شده است برای این 
که در این پایان سال بخواهند جلساتی داشته 

باشند.
* طبیعتاً با توجه به نامه  وزارت بهداشت، رئیس 
مجلس اعلام کرده بود که ما امکان برگزاری 
جلسه را نداریم. طی نامه آقای لاریجانی به 
رهبر انقلاب که این جا موجود است این هم 
اعلام شده که حتی اگر مجلس از طریق وسایل 
ارتباطی از راه دور هم بخواهد کــاری کند، 
زمان بر است و قبل از سال 99 موضوع به اتمام 

نمی رسد.

* البته این سؤال همچنان باقی است که خب 
لایحه  بودجه که قبل از انتخابات به مجلس 
رسیده بود و در آن زمان هم فرصت کافی وجود 
داشت که مجلس کارش را بکند، چرا کارش 
را انجام نداد. خب حالا چون درگیر انتخابات 
بودند ترجیح داده بودند که رسیدگی اش موکول 
بشود به بعد از انتخابات که بعد از انتخابات 
هم دیگر با این شرایطی که ایجاد شد، امکان 
برگزاری جلسات نبود. خب بعد از مشورت با ما 
و این که شورای نگهبان هم اعلام کرد مصوبه  
لایحه  بودجه نمی تواند از طریق اصل 85 قانون 
اساسی پیگیری شود، دیگر رئیس مجلس طی 
مکاتبه ای با رهبری درخــواســت کــرد که این 
مصوبه در کمیسیون تلفیق انجام بگیرد و مصوبه  
کمیسیون تلفیق - به عنوان قائم مقام مجلس 
برای رسیدگی به لایحه  بودجه - برای شورای 
نگهبان ارسال شود. در نهایت اگر ایرادی هم 
ــرادات باید  شــورای نگهبان داشته باشد آن ای
دوباره به کمیسیون تلفیق برود.  این وضعیتی 
است که الان داریم و آن تقاضایی که انجام شد 
و استیذانی که از ســوی مقام معظم رهبری 

درخواست شده بود از سوی رئیس مجلس.
* ما قبلاً  هم نمونه هایی داشتیم که برخی از 
سران قوا وقتی که با مشکلی مواجه می شدند 
برای حل آن مشکل از مقام معظم رهبری اذنی را 
درخواست می کردند و این کار سابقه دارد. مثلا 
در زمان ریاست آیــت ا... آملی لاریجانی در قوه 

قضاییه بود که برای تشکیل دادگاه های مفسدین 
ــرای تسریع در امــر رسیدگی ها  اقتصادی و ب
درخواست مشابهی شد از سوی رئیس قوه  قضاییه 
از مقام معظم رهبری و ایشان هم اجازه فرمودند 
که این کار انجام بگیرد. پس ما گاهی اوقات از این 
گونه مسائل داریم. آن چیزی است که در نظام 
حقوقی ما از آن به عنوان حکم حکومتی یا اذن 
رهبری یاد می کنیم با اصول قانون اساسی ما 
منطبق است. در جاهایی که کشور با  یک مشکل 
و بحرانی مواجه می شود و لازم است که روش های 
دیگری پیش بینی بشود، این مجوز از سوی رهبر 
انقلاب می تواند داده بشود که کار زمین نماند و 

کشور دچار بحران نشود.
ــن کــه در قــانــون اســاســی چنین  ــم ای *  بــه  رغ
راهکاری را برای عبور از بن بست ها داریم اما 
باید به این هم توجه کنیم که کم کاری های 
خــودمــان را نخواهیم ببریم در قالب قانون 
اساسی و کــاری را که مثلًا در زمــان موسعی 
و  ندهیم  انجام  بدهیم،  انجام  می توانستیم 
وقتی که به یک زمان محدودی می رسیم برویم 
ســراغ آخرین راهکار که اذن گرفتن از مقام 
معظم رهبری است. باید توجه بشود که حکم 
حکومتی ها و استیذان هایی که از مقام معظم 
رهبری گرفته می شود باید به حداقل برسد و 
بدانیم که این ها آخرین راهکار برون رفت از 
یک بن بست یا بحران یا یک شرایط اضطراری 
است. نباید این را آن قدر استفاده بکنیم که 
جایگاه آن خدای ناکرده مخدوش بشود...مثلًا 
اگر نمایندگان محترم قبل از انتخابات وقت 
بیشتری می گذاشتند و قانون بودجه را که باید 
از آذرماه تقدیم مجلس بشود و از همان زمان 
هم مجلس رسیدگی کند، در آن زمــان های 
مشخص و مقرر رسیدگی می شد طبیعتاً به این 
جا نمی رسید...این تأکید باید همیشه بشود 
که حکم حکومتی یا استیذان به عنوان آخرین 
راهکار باید باشد و آن هم در یک شرایطی که 
واقعاً دیگر کار دیگری نمی توانیم انجام بدهیم. 
اگر این کم کاری ها جبران بشود و در زمان مقرر 
وظایف خودمان را انجام بدهیم، استفاده از 
حکم حکومتی هم به حداقل می رسد و باید هم 

این کار انجام شود.

مورد عجیب کرونای محمود 
صادقی ! 

محمود صادقی نماینده مردم تهران در مجلس که 
چندی قبل گفته بود تست کرونای او مثبت شده 
است، روز گذشته خبر از پایان قرنطینه خود داد اما 
در عین حال گفت که تست کرونایش مثبت نشده 
و در آخرین بار نیز آزمایشی که داده، منفی بوده 
است! این درحالی است که صادقی، ششم اسفند 
در توئیتی نوشته بود: »تست کرونای من مثبت 
شد. این پیام را در شرایطی می دهم که چندان 
ــه حیات در ایــن دنیا نــدارم،آقــای  امیدی به ادام
رئیسی، خانواده های زندانیان امنیتی و سیاسی 
تقاضا دارنــد برای جلوگیری از شیوع بیماری به 
زندانیان امنیتی و سیاسی مرخصی بدهید تا  کنار 
خانواده ها این اپیدمی را پشت سر بگذارند.« با این 
حال به گزارش ایسنا، او دیروز توضیح داد: »30 
بهمن یعنی دو روز قبل از انتخابات مجلس علایم 
رایج بیماری کرونا یعنی تب، لرز و سرفه را داشتم که 
این وضعیت تا 4 اسفند ادامه پیدا کرد؛ تا جایی که 
مجبور به مراجعه به بیمارستان با تب 38.5 درجه 
شدم. آن موقع سی تی اسکن گرفتم اما گفتند به 
کرونا مبتلا نشدم. فردای آن روز از بیمارستان با من 
تماس گرفتند و گفتند که طبق سی تی اسکن ریه ها 
درگیر شده لذا توصیه کردند که در خانه بمانم. 
تلفنی نسخه ای از تعدادی از داروها را تجویز کرده و 
توصیه هایی کردند...توصیه اکید دکتر این بود که 
در منزل بمانم چون علایم حاد دیگری مثل تنگی 
نفس نداشتم گفتند نیازی به حضور در بیمارستان 
نیست کما این که خودم هم به دلیل آلوده بودن 
محیط بیمارستان احتیاط های لازم را داشتم. خود 
را در اتاقی در منزل قرنطینه کرده و تلاش می کردم 
با سایر اعضای خانواده تماس نداشته باشم که آن ها 
خدای نکرده مبتلا نشوند که خوشبختانه این اتفاق 
هم رخ نداد...همان زمان دو جلسه مجلس برگزار 
شد که بنده حضور نداشتم اما اعلام شد که برای 
دادن تست به مجلس برویم. مجبور به حضور در 
مجلس شدم و تست دادم اما بعد از یک هفته اعلام 
کردند که قابل تشخیص نیست و دوباره باید تست 
دهم که آن زمان هم کیت تشخیص تمام شده بود؛ 
کما این که اصراری به دادن آزمایش هم نداشتم. به 
هر حال بعد از گذشت 10 روز مجدد در بیمارستان 
آزمایش دادم که اعلام کردند جواب منفی است و 
قرنطینه تمام شد. خوشبختانه اکنون حالم بهتر 
است.« صادقی توضیح نداد که اگر تاکنون تست 
کرونایش مثبت نشده، چرا قبلا مدعی شده به کرونا 

مبتلا شده است؟

آغاز رزمایش پدافند بیولوژیک 
ارتش 

در پی ابلاغ فرمان فرماندهی کل قوا به رئیس ستاد 
کل نیروهای مسلح، جلسه اضــطــراری فرمانده 
کل ارتش با فرماندهان نیروهای چهارگانه ارتش 
به صورت ویدئو کنفرانس برگزار و با دستور امیر 
سرلشکر مــوســوی مقرر شــد ، رزمــایــش پدافند 
ــود. به گــزارش  ــاز ش ــش از امــروز آغ بیولوژیک ارت
ایسنا، در این جلسه امیر سرلشکر موسوی فرمانده 
ــادار سیاری معاون هماهنگ  کل ارتــش، امیر دری
کننده و فرمانده قرارگاه پدافند زیستی ارتش، 
امیر سرتیپ حیدری فرمانده نیروی زمینی، امیر 
سرتیپ صباحی فرد فرمانده نیروی پدافند هوایی، 
امیر سرتیپ نصیرزاده فرمانده نیروی هوایی، امیر 
دریادار خانزادی فرمانده نیروی دریایی و امیر دریادار 
دوم مداح معاون بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
ارتش حضور داشتند. امیر سرلشکر سید عبدالرحیم 
موسوی فرمانده کل ارتش با اشاره به تشکیل قرارگاه 
ــا)ع( در ستاد کل نیروهای مسلح در پی  امــام رض
صدور فرمان فرماندهی معظم کل قوا گفت: اولین 
جلسه این قرارگاه مصوباتی داشته است که به همه 
نیروها ابلاغ شده و لازم است به بهترین شکل به 
آن ها پرداخته و همه اقدامات قرارگاه پدافند زیستی 
ارتش در چارچوب مصوبات قرارگاه امام رضا )ع( 
انجام شود. امیر سرلشکر موسوی در ادامه با صدور 
دستور فوری مبنی بر ایجاد مراکز درمانی متعدد در 
محله ها که از اقدامات موثر در راستای فعال تر شدن 
خدمات ارتش است؛ تأکید کرد: به منظور مدیریت 
دقیق و پیشگیری از شیوع ویــروس کرونا، ارتش 
جمهوری اسلامی ایران علاوه بر مراکز موجود، در 
300 محله و منطقه در کشور با ایجاد مراکز درمانی 
برای شناسایی بیماران کرونایی اقدام و از گسترش 

این بیماری جلوگیری خواهد کرد. 
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